

8D7N Exploring Namibia

纳米比亚探索之旅

PRIVATE
TOUR

2 TO GO

T/C: FITGA-8WDHN | Updated : 30 Dec 2025





Mount Etjo Safari Lodge

Day 01 – Windhoek 温得和克 {WDH} (D)

Upon arrival at HKIA Hosea Kutako International Airport (WDH), transfer to Hilton Garden Inn Windhoek for check in. After checking in, dinner will be at the hotel.

抵达霍齐亚·库塔科国际机场（WDH）后，将前往酒店办理入住手续。办理入住手续后，晚餐于酒店享用。

Your hotel is ideally situated near a few attractions, namely the National Art Gallery of Namibia, the Parliament Gardens, the Independence Museum and Palm Tree Park. It is also within a short and safe 5-minute walking distance to the Craft Center for souvenir shopping. 酒店地理位置优越，靠近多个景点，包括纳米比亚国家美术馆、议会花园、独立博物馆和棕榈树公园。步行5分钟即可到达工艺中心 (Craft Centre) 方便购买纪念品。

Day 02 – Otjiwarongo 奥奇瓦龙戈 (B/L/D)

Breakfast at the hotel. After breakfast, check out and drive for 2.5 hours to Mount Etjo Private Game Reserve. It is home to over 8000 animals and an impressive variety of bird species. Check in at **Mount Etjo Safari Lodge**. After lunch, be prepared for your **first afternoon safari lodge game drive**. This provides a unique opportunity to observe and encounter the great variety of species that roam the Okonjati Game Reserve. Have dinner at the lodge followed by a **Lion Feeding Drive**. Viewing lions eating from a permanent blind structure after dinner is the perfect way to end the day at Mount Etjo.

在酒店享用早餐。早餐后，退房并驱车 2.5 小时前往 Mount Etjo 私人野生动物保护区。它是 8000 多种动物和种类繁多的鸟类的家园。在埃乔山野生动物园旅馆登记入住。午餐后，准备好您的第一个下午的野生动物小屋驱车游猎。这提供了一个独特的机会来观察和邂逅在奥孔贾蒂野生动物保护区漫步的各种物种。在旅馆享用晚餐，然后参加狮子喂食活动。晚餐后观看狮子在永久性的盲结构中进食是结束埃乔山一天的完美方式。

The Lodge is built to face a large lake where animals regularly quench their thirst and hippos come to visit. Further in the distance lingers the magnificent Mount Etjo mountain. Whilst having lunch, you can enjoy the views over the vast lawns to the lake in front of the lodge with flamingos and hippos coming to drink.

旅馆面朝一个大湖而建，动物经常来这里解渴，河马也会来这里参观。远处是雄伟的埃乔山 (Mount Etjo mountain)。享用午餐时，您可以欣赏小屋前广阔的草坪和湖泊的景色，火烈鸟和河马会过来喝水。



Bushman Culture

Day 03 – Otjiwarongo - Swakopmund 奥奇瓦龙戈 - 斯瓦科普蒙德 [3 hours drive 车程 3 小时] (B/L/D)

Breakfast at the Lodge. Drive for 2 hours to meet the ancient **Bushman Culture**. Have lunch at a nearby lodge followed by a 3-hour drive to Swakopmund. Check in to Beach Hotel Swakopmund, just 50 m from the Atlantic Ocean and within walking distance to the centre of Swakopmund, allowing you to experience the flavour of the charming town. Enjoy dinner at a restaurant. Then, proceed back to the hotel for rest.

在酒店享用早餐。驱车 2 小时，邂逅古老的布须曼文化。在附近的旅馆享用午餐，然后驱车 3 小时前往斯瓦科普蒙德。入住斯瓦科普蒙德海滩酒店，距离大西洋仅 50 m，步行即可到达斯瓦科普蒙德市中心，让您体验迷人小镇的风情。在餐厅享用晚餐。随后返回酒店休息。

Ancient Bushman Culture, also known as the San people. They are the members of any of the indigenous hunter-gatherer cultures of southern Africa, and the oldest surviving cultures of the region. They have survived the harshest conditions imaginable for thousands of years.

邂逅古老的布须曼文化，又称桑人。他们是南部非洲任何土著狩猎采集文化的成员，也是该地区现存最古老的文化。数千年来，它们在最恶劣的条件下生存下来。

Day 04 – Swakopmund 斯瓦科普蒙德 (B/L/D)

Breakfast at the Hotel. Join a **boat cruise**, accompanied by hungry aquatic birds, playful seals, and dolphins. Enjoy fresh Walvis Bay Oysters with Sparkling Wine, and a light lunch with drinks. Then, drive along the **central Skeleton Coast**, to view a shipwreck. Animals living here include seabird colonies, Cape fur seals, zebras, and many more. Surfing enthusiasts are drawn to the powerful crashing waves, and photographers flock from around the globe to snapshot the eerie shipwreck graveyards and breathtaking coastline. Return to the hotel in the late afternoon. Enjoy the hotel facilities such relaxing in the swimming pool, enjoying a professional massage or head to the gym for a good workout session. Have a scrumptious dinner at a restaurant. Proceed back to the hotel for rest.

在酒店享用早餐。参加乘船巡游，与饥饿的水鸟、顽皮的海豹和海豚相伴。享用新鲜的鲸湾港牡蛎和起泡酒，以及带饮料的清淡午餐。然后，沿着被称为“愤怒之地”的骷髅海岸中部驱车前往观看沉船。生活在这里的动物包括海鸟群、海狗、斑马等等。冲浪爱好者被强大的海浪所吸引，摄影师从世界各地蜂拥而至，拍摄诡异的沉船墓地和令人惊叹的海岸线。下午早些时候返回酒店。享受酒店设施。在餐厅享用美味的晚餐。继续返回酒店休息。



Namib Desert

Day 05 – Sossusvlei 苏丝斯黎 (B/L/D)

After breakfast, check out from the hotel. Drive for 2 hours to view the **ancient Welwitschia Plants and the Moon Landscape**. Continue through to the **Namib Desert, the Kuiseb Canyons and the Tropic of Capricorn**. In the late afternoon, drive to the Le Mirage Resort & Spa, check-in, have some free & easy time, followed by dinner at the lodge.

早餐后，从酒店退房。驱车 2 小时，观赏古老的千岁兰植物和月球景观。途中午餐。继续穿越纳米布沙漠、库伊塞布峡谷和南回归线。下午晚些时候，驱车前往海市蜃楼度假村及水疗中心，办理入住手续，享受自由活动时间，然后在旅馆享用晚餐。

Day 06 – Sossusvlei 苏丝斯黎 (B/L/D)

Have breakfast at the lodge. You can climb **'Big Daddy'**, one of Sossusvlei's tallest dunes. However, if you are not keen for the strenuous hike to the top of Big Daddy, **Dune 45** is a more forgiving alternative, standing at only 80 metres and featuring a much gentler gradient. Explore **Deadvlei**, a white, salt, claypan dotted with ancient trees; and explore the **Sesriem Canyon**, a deep chasm carved through the rocks by water, and a striking natural feature of the area that is best explored on foot. Proceed by to the lodge for lunch, followed by a quad excursion through vast desert landscapes (over 12 years old only). Look at the magnificent view over the Tsaris Mountains surrounded by the majestic dunes. Have dinner at the lodge and rest.

在旅馆吃早餐。今早，可以攀登“Big Daddy”，这是苏丝斯黎最高的沙丘之一。Dune 45 是一个更宽容的选择，海拔仅 80 米，坡度也更平缓。探索 Deadvlei，这是一片白色的盐粘土，上面点缀着古树；探索塞斯瑞姆峡谷 (Sesriem Canyon)，这是一条由水冲刷岩石的深渊，也是该地区最引人注目的自然景观，最好步行探索。前往旅馆享用午餐，然后乘坐四轮车游览广阔的沙漠景观（仅限 12 岁以上）。欣赏被雄伟沙丘包围的沙里斯山脉的壮丽景色。在旅馆享用晚餐并休息。

Day 07 – Sossusvlei - Windhoek 苏丝斯黎 - 温得和克 [5hrs drive 车程约 5 小时] (B/L/D)

After breakfast, check out from the lodge. Drive 5 hours back to Windhoek, whilst having lunch en-route. Check in to AVANI Windhoek Hotel & Casino. Go for **an afternoon city tour of Windhoek**. A tour of the city shows you the rich history of the relatively small city. Have dinner at Joe's Beerhouse. The legendary beerhouse in Windhoek is a must-visit for locals and tourists alike.

早餐后，从旅馆退房。驱车 5 小时返回温得和克，并在途中享用午餐。入住温得和克安凡尼酒店及赌场，下午前往温得和克进行城市游览。游览这座城市将向您展示这座相对较小的城市的丰富历史。在乔啤酒屋享用晚餐。温得和克传奇的啤酒屋是当地人和游客的必去之地。

Day 08 – Depart for KUL 出发前往 KUL (B)

After breakfast, have some free & easy time. Check out and transfer to HKIA Hosea Kutako International Airport (WDH) for your flight back home.

早餐后，享受一些自由活动时间。办理退房手续并前往霍齐亚·库塔科国际机场 (WDH) 搭乘航班返回家园。

Highlights & Experience

- Game Drive
- Lion Feeding
- Bushman Living Museum
- Boat Cruise with fresh oysters, sparkling wine, light lunch, snacks & drinks
- Walvis Bay lagoon
- Shipwreck along central Skeleton Coast
- Ancient Welwitschia Plants & Moon Landscape
- Kuiseb Canyons & Kuiseb Pass
- Tropic of Capricorn
- Sossusvlei Dunes, Dead Vlei, Dune 45, Sesriem Canyon
- Windhoek City Tour & Craft Center
- Dinner at legendary Joe's Beerhouse

Sequence of itinerary subject to arrangement

Photo is just for illustration purpose only

01N - Windhoek – Hilton Garden Inn 01N - Central Namibia – Mount Etjo Safari Lodge 02N - Nights Swakopmund – Beach Hotel 02N - Sossusvlei/Sesriem – Le Mirage Resort & Spa 01N - Windhoek – Avani Hotel OR SIMILAR	Travelling Period: 01 JAN 2025 – 31 OCT 2025				
	Ground Arrangement –FROM MYR (Per Person)				
	Twin Sharing				
	GV 2	GV 4	GV 6	GV 8	Single Supp Add On.
01 Apr – 30 Jun 2025	RM 19,298	RM 13,628	RM 11,328	RM 11,428	RM 1948
01 Jul – 31 Oct 2025	RM 19,858	RM 14,058	RM 11,758	RM 11,938	RM 2021

Included:

- Meals as defined in the itinerary.
- Airport, hotel & restaurant transfers as indicated in itinerary.
- Accommodation in double/twin bedded rooms in hotels stated in itinerary, or similar.
- Should the hotel / lodge quoted on, not be available we will endeavour to book an alternative property based on the same/similar rate and grading as the quoted property.
- All Entrance Fees and National Park Permit Fees where applicable, unless otherwise stated.
- Air-conditioned Tour Vehicle as indicated.
- English speaking Guide & Driver
- 2 bottles of water per person per day on the tour vehicle.
- Value Added Tax
- Tourism Levy

Excluded:

- All Airfares & related airport taxes
- Costs associated with obtaining visas/entry requirements.
- Items of personal nature, such as, laundry, telephone calls, room service, alcoholic beverages, minibar charges etc.
- Any tours not specified within the above itinerary
- Porterage and Tipping for Tour Guide, Driver, etc. (clients pay on spot)
- Other items not mentioned in the Tour Price INCLUDES list.
- Travel Insurance (COMPULSORY)

Remarks:

- 1) Private Tour Min.GV.2 per booking with English speaking guide.
- 2) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3) Non-refundable deposit of RM 5,000/Pax upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 4) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 5) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 6) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any). * Hotel check in time 14:00 – onwards. Check out time 12:00.
- 7) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share), Child no bed = 85% from Adult Twin Share fare.
- 8) The currency of Namibia is the Namibian Dollar (NAD or N\$) but it is also acceptable to pay in South African Rand (ZAR)
- 9) No services have been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.